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ZAPISNIK 
900-3/2021-1 

3. seje Sveta staršev dne 18. 1. 2021 
s pričetkom ob 18. uri - videokonferenca 

 
Prisotni:  
ravnatelj g. Tomaž Čeplak, pomočnica ravnatelja ga. Jasna Žic, svetovana delavka ga. Darja Vezjak g. 
Bogdan Fluher, g. Mitja Kozar, ga. Sabina Koren,  ga. Mia Kmetec, ga. Amanda Mayer, ga. Mojca 
Kavnik, ga. Bojana Rojs, ga. Mirijam Pinter Kavran, ga. Maja Vičič, ga. Dragica Missia, ga. Mateja Krajnc 
 
Odsotni:, g. Peter Ambrožič ga. Tina Lešnik, ga. Staša Bračko, ga. Janja Uršič, g. Matjaž Ogrin, ga. 
Petra Moškon, ga. Mateja Korošec 

 
 
Dnevni red: 
  

1. Šolanje na daljavo – anketa za starše 
2. Dopolnitve pravil šolskega reda – pouk na daljavo 
3.   Razno 

 
Ravnatelj je pozdravil prisotne in predal besedo predsednici sveta šole ga. Pinter Kavran. Ta je 
potrdila sklepčnost in vrnila besedo ravnatelju. 
 

K 1 

 
Ravnatelj OŠ Kamnica, Tomaž Čeplak, je predstavil rezultate opravljene ankete za starše o 
delu na daljavo. Anketa je bila opravljena v začetku decembra 2020, po enem mesecu dela na 
daljavo. 
Anketa je zajemala 15 vprašanj. Odziv staršev pri reševanju je bil dober, saj je v dveh dneh 
vrnilo izpolnjeno anketo 179 staršev, kar predstavlja 59 %. 
Starši so učiteljem namenili veliko pohval in podali pobude, ki jih učitelji pri svojem delu 
poskušajo upoštevati v čim večji meri. 
Ga. Mayer je pohvalila delo učiteljev 5. razreda, ki so  odzivni  in učencem pri delu  pomagajo. 
G. Kozar je tudi pohvalil delo učiteljev z upanjem, da se učenci kmalu vrnejo v šolo. 
Tudi ga. Pinter Kavran je pohvalila učitelje ob tem pa opozorila, da gre  za različno dojemanje 
ali imajo učenci preveč ali premalo nalog in zadolžitev ter poudarila, da je to zelo relativna in 
individualna ocena. 
 

K 2 

 
Pri drugi točki je ravnatelj povedal, da je namen sprejema Pravil šolskega reda predstaviti potek 
pouka na daljavo in naloge, ki jih imajo pri tem učitelji in učenci ter vključenost staršev pri tem. 
Razprava je potekala predvsem o času, v katerem učitelji dajo odgovor učencem o opravljeni  
nalogi  in o problematiki vključenih kamer pri pouku na daljavo, saj nekateri učenci kljub 
pozivom ne vključijo kamer ob delu na daljavo. 
Prisotni so z dvigom rok podali pozitivno mnenje k dopolnitvi pravil šolskega reda, ki gre lahko 
sedaj v potrditev svetu šole.  
 

K 3 

 
Pod točko razno je ravnatelj seznanil prisotne o spremenjenem pravilniku o ocenjevanju, ki ga je 
že konec novembra objavilo MIZŠ.  
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Še vedno velja priporočilo Zavoda RS za šolstvo, da naj se znanje ne bi ocenjevalo v času 
pouka na daljavo. Gre za priporočilo in ne splošno prepoved ocenjevanja v času pouka na 
daljavo. 
Ministrica za izobraževanje in šport je v s sklepom z dne 26.11.2020 določila, da bo to šolsko 
leto imelo le eno ocenjevalno obdobje, v katerem se pa kljub temu zahteva pridobitev 
določenega števila ocen pri posameznih predmetih. 
To pomeni, da v tem šolskem letu ni t. i. polletja in da konec januarja ne bo izdanih obvestil o 
uspehu v 1. ocenjevalnem obdobju. 
Prav tako je določeno, da se ocenjevanje znanja izvaja pred učenkami/učenci oddelka ali učne 
skupine, v času izobraževanja na daljavo pa lahko tudi individualno. S tem je tudi v sklepu 
ministrice dana podlaga za ocenjevanje na daljavo. 
Pri predmetih, za katere sta s predmetnikom določeni največ dve uri tedensko, se znanje 
učenke/učenca oceni najmanj dvakrat v šolskem letu oziroma najmanj enkrat v šolskem letu, če 
se tak predmet izvaja po fleksibilnem predmetniku (glasbena, likovna umetnost). Pri predmetih, 
za katere predmetnik določa tri ali več ur tedensko, se znanje učenke/učenca oceni najmanj 
trikrat v šolskem letu. 
V praksi to po posameznih predmetih pomeni najmanj naslednje določeno število ocen v tem 
šolskem letu: 

PREDMET/RAZRED 3. 4. 5. 6. 7. 8. 9. 

SLOVENŠČINA 3 3 3 3 3 3 3 

MATEMATIKA 3 3 3 3 3 3 3 

ANGLEŠČINA  2 2 3 3 3 3 3 

LIKOVNA UMETNOST 2 2 2 
NAJMANJ 

1* 
NAJMANJ 

1 
NAJMANJ 

1 
NAJMANJ 

1 

GLASBENA UMETNOST 2 2 2 
NAJMANJ 

1 
NAJMANJ 

1 
NAJMANJ 

1 
NAJMANJ 

1 

DRUŽBA   2 3         

GEOGRAFIJA       2 2 2 2 

ZGODOVINA       2 2 2 2 

DOMOVINSKA IN DRŽAVLJANSKA  KULTURA IN 
ETIKA 

        2 2   

SPOZNAVANJE OKOLJA 3             

FIZIKA           2 2 

KEMIJA           2 2 

BIOLOGIJA           2 2 

NARAVOSLOVJE       2 3     

NARAVOSLOVJE IN TEHNIKA   3 3         

TEHNIKA IN TEHNOLOGIJA       2 2 2   

GOSPODINJSTVO     2 2       

ŠPORT 3 3 3 3 2 2 2 

        
* Najmanj ena ocena pomeni, da je pri predmetu možno pridobiti tudi večje število ocen. 

 
Če se bo pouk na daljavo še naprej izvajal, bo zelo malo časa za pridobitev vseh  zahtevanih 
ocen ob vrnitvi v šolo.  
Primer: Za učenca 5. razreda, ki ne bi bil ocenjen pri nobenem predmetu, bi to pomenilo, da 
potrebuje po vrnitvi v šolo še 24 ocen, za učenca 9. razreda pa prav tako 24 ocen v zelo 
kratkem času in to iz vseh predmetov. 
Pridobivanje ocen v zelo kratkem času bo za učence zelo naporno, zato je ravnatelj seznanil 
predstavnike v svetu staršev, da bodo učitelji učencem ponudili pridobivanje ocen v času pouka 
na daljavo.  
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Predstavniki v svetu staršev so se strinjali, da se učencem zaradi navedenega ponudi 
pridobivanje ocen pri delu na daljavo. 
 
Svetovalna delavka ga. Vezjak je prisotne vprašala za mnenje, če bi bilo  potrebno za starše 
organizirati kakšno predavanje, da bi lažje pomagali otrokom pri učenju. Mnenja prisotnih so bila 
deljena. Nekateri so menili, da bi  bilo predavanje smiselno spet drugi niso bili mnenja, da bi bilo 
predavanje v veliko pomoč. Ravnatelj je predlagal, da se bomo v zvezi z izvedbo predavanja še 
uskladili na šoli in pregledali ponudbo in primernost izobraževanja za starše. 
 
Ga. Missija je izrazila zaskrbljenost, da bodo imeli  učenci 9. razredov primanjkljaj pri učni snovi. 
Ravnatelj je odgovoril, da je ta skrb odveč, ker je učni program v srednji šoli nastavljen tako, da 
se snovi ponovijo in bodo učenci morebiten primanjkljaj lahko  nadoknadili. 
 
Ga. Rojs je vprašala, če se že ve, kako bo z izvedbo NPZ. Ravnatelj je odgovoril, da še ni nič 
znanega. Vprašala je tudi, kakšni so načrti za izvedbo  zimske šole v naravi. Ravnatelj je 
povedal, da je vse odvisno od epidemiološke slike v državi. Če se bodo učenci pravočasno vrnili 
v šolo, bi bilo možno izvesti šolo v naravi tudi konec marca, vse pa bo odvisno tudi od 
epidemiološke slike v državi. Sam ima tudi pomisleke, če se bo do takrat pouk normalno odvijal. 
 
Ga. Mayer je prosila ravnatelja, naj se natančnejša navodila o ocenjevanju  objavijo na spletni 
strani, ker so starši zaradi različnih informacij zmedeni. 
 
G. Fluherja je zanimalo kakšna je ocena učiteljev  o pridobljenem  znanju otrok pri  pouku na 
daljavo. Ravnatelj je povedal, da strokovni delavci ugotavljajo, da je znanje dobro. Snov je 
predelana po programu, učenci imajo po potrebi tudi dopolnilni pouk in učitelji sproti preverjajo 
znanje, čeprav ga ne ocenjujejo. 
 
Ravnatelj je predstavnike v svetu staršev obvestil, da je šola prejela od Rotary kluba Maribor 
Lent 5 spletnih kamer, ki so na voljo za učence. Pozval jih je, da vprašajo starše po razredih, če 
kje obstaja potreba po kameri za lažje spremljanje pouka. V tem primeru naj starši sporočijo 
ravnatelju, da se dogovorimo za prevzem kamer. 
 
Ga. predsednica je imela zaključno besedo in je tudi ona predlagala, da se starše seznani z 
razlago kako in zakaj se bodo začele pridobivati  ocene. 
 
Sestanek je bil zaključen ob 18. 50 uri. 
 
 

Zapisala: 
Nevenka Merhar 

 

 Predsednica Sveta 
staršev 

 
Mirijam Pinter 

Kavran 
 

 


